
Styrelsemöte Skellefteå Strokeförening 22-05-19 Skeppargatan 16 

Närvarande Roger Wikström, Gunnar Holmqvist, Birgitta Lundström, Camilla 

Stenmark, Gunnel Lilleng Lundström 

1. Ordförande Roger Wikström hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll godkändes. 

4. Post Camilla: Du och digitaliseringen Simone Wahlberg 3 olika 

studiecirklar pågår. Finns plats att Starta en till i maj/juni 

Föreningsmässa i Umeå 13-14 augusti. kostnad 3700 för en monter om vi 

vill delta. Styrelsen tycker det är för dyrt och för långt bort. 

5. Post Roger: Startpaket från förbundet för nya medlemmar. 

6. Ekonomi: 106 153,88 Plusgiro 4100 i kassan. 

7. Aktiviteter: De flesta har slutat för säsongen. Start till hösten vecka 33. 

Start av Café träffarna 1 september ev. Tomas Lundström som ledare. 

Surströmming preliminärt 16 september.  

8. Hemsidan: Inget nytt. 

9. Rapporter: Roger och Gunnar var på möte om ev. start av Funktionsrätt 

Skellefteå.  Förslag att ta upp frågor som rör Regionen och 

Försäkringskassan. Nästa möte i september. 

Årsmöte länsföreningen den 18/5 via Teams. Camilla S Roger W och 

Gunnar H valdes in i styrelsen. Ylva Andersson valdes som valberedare. 

10. Övriga frågor: Camilla visade annonsen som ska in i Burträsks 

informationshäfte.  Camilla visade ett förslag på visitkort beslutades att 

skriva in våra aktiviteter på baksidan. 

11. Nästa möte 16/6 kl. 13.00. 

12. Roger tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

Roger Wikström    Camilla Stenmark 

Ordförande    Tf sekreterare 

 


